



رخصة تاجر Trader License

تفاصيل الرخصة / License Details

License Number	922340	رقم الرخصة
Trade Name	LOUIS DECOR WALL ART	الإسم التجارى
Expiry Date	14-Dec-2021	تاريخ الإنتهاء
		Issue Date
		14-Dec-2020
		تاريخ الإصدار

أطراف الرخصة / License Members

Share / الحصص	Nationality / الجنسية	Role / الصفة	Name / الاسم	No. / رقم الشخص
100%	Egypt / مصر	Shares Owner / Shares Owner	عمرو احمد احمد هلال AMR AHMED AHMED HELAL	803005

أنشطة الرخصة / License Activities

Commercial Publications Editing	إعداد وتنفيذ المطبوعات التجارية	221101
Other Publishing	عمليات النشر الاخرى	221900
Greeting Cards Production & Distribution Services	تعدادات انتاج بطاقات التهئة والدعوة وتوزيعها	221901
Cards & Envelops Printing	طباعة البطاقات والمغلفات	222105
(Multi-Dimensional Images Production (Hologram	انتاج الصور عديدة الابعاد (الهولوجرام)	222108
Typesetting Services	خدمات تنضيد الحروف للمطبوعات	222202
Color Separation Services	خدمات فرز الالوان	222203
Design & Artwork Services	خدمات التصميم الفني للمطبوعات	222204

عنوان الرخصة / License Address

Email	aamrochka@gmail.com	البريد الالكتروني
Mobile	+971551616373	هاتف متحرك

المتاجر الإلكترونية / E-Stores

<https://www.linoriadecor.com>



الملاحظات / Remarks

لا يمكن إصدار تأشيرات لهذه الرخصة
Visas can't be issued for this license

Print Date 15-Dec-2020 AM 9:32 تاريخ الطباعة Receipt No 13749958 رقم الإيصال

يمكنك الآن تجديد رخصتك من خلال الرسائل النصية القصيرة، أرسل رقم الرخصة الي 6969 (دو / اتصالات) للحصول علي اذن الدفع.

Now you can renew your trade license by sending a text message (SMS). Send your trade license number to 6969 (Du / Etisalat) to receive payment voucher

(وثيقة إلكترونية معتمدة وصادرة بدون توقيع من دائرة التنمية الاقتصادية. لمراجعة صحة البيانات الواردة في الرخصة برجاء زيارة الموقع <http://www.etrader.ae>)

Approved electronic document issued without signature by the Department of Economic Development. To verify the license kindly visit)

Dear Trader,

Kindly take into consideration the following instructions

عزيزي التاجر:

نرجو أخذ التعليمات التالية بعين الاعتبار

1. Do not promote or sell or offer any counterfeited or fake goods.
2. Make sure of registering your trade mark at the Ministry of Economy for protection.
3. Report to the Department of Economic Development incidents regarding any counterfeited goods in the local market.
4. Announce the sale and purchase policy to the customer using suitable media (noting the replacement, repair and recovery policy)
5. DED need to be acknowledge in case of any modifications.
6. The trader obligated to issue a selling invoice for consumer
7. This certificate allows you to participate in any exhibitions in UAE.
8. The trader is obligated to clarify the product/service details contains (prices/ technical descriptions).
9. Certificate have to be renew yearly by the trader.
10. Trade name is canceled automatically after a month of the expiry date.

For any inquiry or assistance, don't hesitate to contact us (TEL: +9714 4455555 EMAIL: info@Dubaided.gov.ae)

1. عدم القيام بالترويج أو البيع أو العرض لأيّة بضائع مقلدة أو مغشوشة.
2. الحرص على تسجيل العلامة التجارية بوزارة الاقتصاد بهدف حمايتها.
3. إبلاغ الدائرة في حالة وجود أي منتج أو بضائع مقلدة في السوق المحلي.
4. الإعلان عن سياسة البيع للمستهلك عبر وسيلة إعلان مناسبة شاملة لعملية الاسترجاع أو الاستبدال أو الاصلاح للسلع.
5. عدم إجراء أي تعديل أو تغيير بيانات التسجيل إلا بعد الرجوع للدائرة.
6. يلتزم التاجر بتسليم فاتورة الشراء للمستهلك.
7. يمكن من خلال هذه الشهادة المشاركة في المعارض داخل دولة الإمارات العربية المتحدة.
8. يجب على التاجر الإلتزام بتوضيح تفاصيل المنتج ويشمل الأسعار والمواصفات الفنية.
9. على التاجر تجديد الرخصة التجارية سنوياً.
10. يتم إلغاء الاسم التجاري تلقائياً بعد شهر من انتهاء صلاحية الرخصة

لأية استفسارات أو للمساعدة يرجى التواصل على (الرقم +9714 4455555 البريد الالكتروني info@Dubaided.gov.ae)

Print Date 15-Dec-2020 AM 9:32 تاريخ الطباعة

Receipt No

13749958

رقم الإيصال

يمكنك الآن تجديد رخصتك من خلال الرسائل النصية القصيرة، أرسل رقم الرخصة الي 6969 (دو / اتصالات) للحصول علي اذن الدفع.

Now you can renew your trade license by sending a text message (SMS). Send your trade license number to 6969 (Du / Etisalat) to receive payment voucher

(<http://www.etrader.ae>